
ZAPISNIK 

 

sa šeste sjednice Skupštine Turističke zajednice općine Bol održane 14. rujna 2020. godine u 

Bluesun hotelu Elaphusa u Bolu. Sjednica je započela u 11.30 sati.  

 

Nazočni: Tihomir Marinković, Pero Eterović, Đurđica Šeparović, Matko Baković, Fanika 

Serventi, Ivana Selak, Jakša Marinković, Stanko Kvesić, Pero Šošić, Nikola Mrđen 

Izočni: Jakov Okmažić, Zdravka Marinković, Tonči Buljan, Zoran Milosavljević, Božena 

Filipić, Karin Dubravčić, Miro Karmelić, Kristijan Džamonja, Dinko Karninčić. 

 

Sjednici predsjedava Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol i predlaže slijedeći: 

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prihvaćanje Zapisnika sa prošle sjednice Skupštine TZO Bol; 

2. Osvrt na turističku sezonu 2020.; 

3. Donošenje Statuta TZO Bol; 

4. Tekuće aktivnosti; 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad.1. 

Zapisnik sa prošle sjednice Skupštine TZO Bol jednoglasno je prihvaćen. 

 

 

Ad.2. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol,: u prvih osam mjeseci ove godine ostvareno je 41% 

noćenja u odnosu na lani te 36% dolazaka u odnosu na lani. U strukturi gostiju po prvi puta 

bilježimo najveći broj dolazaka domaćih turista pa tek onda turiste iz Njemačke, Slovenije, 

Češke, Poljske, Italije itd. 

Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol: s obzirom na cijelu situaciju u vezi sa 

pandemijom COVID 19 možemo biti zadovoljni sa ovim rezultatima. 

Stanko Kvesić: Ovih 41% ostvarenih noćenja u odnosu na lani predstavlja fizički promet, to 

samo znači da smo u financijskom poslovanju radili sa 15% minusa. S obzirom na takve 

financijske rezultate naravno da nema mjesta i prostora za neke veće investicije, stoga, 

predlažem da se za pripremu naredne turističke sezone pokuša iznaći rješenja i aktivnosti za 

koje ne trebaju velika financijska sredstva u pripremi sezone. Postoji dosta prostora i ideja da 

se naprave kvalitetni pomaci u podizanju kvalitete usluga kao i izgleda destinacije. 

Jakša Marinković: s obzirom na cijelu situaciju predlažem da Skupština TZO Bol pokrene 

inicijativu za dodatnim smanjenjem i rasterećenjem privatnog smještaja u smislu financijskih 

obaveza (turistička pristojba, članarina, porez) za ovu godinu. 

Tihomir Marinković: podržavam ovaj prijedlog. 

Markito Marinković: na ovu temu upravo je u tijeku rasprava na e savjetovanju. 

 

Nakon završene rasprave Skupština TZO Bol jednoglasno donosi 

ZAKLJUČAK 

Skupština TZO Bol pokreće inicijativu prema Glavnom uredu HTZ te Ministarstvu Turizma 

RH u vezi sa dodatnim smanjenjem financijskih obaveza svih obveznika u privatnom 

smještaju za 2020. godinu. 



Ad. 3. 

 

Nakon završene rasprave Skupština TZO Bol jednoglasno donosi  

ODLUKU 

Prihvaća se novi Statut Turističke Zajednice općine Bol 

 

 

Ad 4. 

Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol, obavijestio je članove Skupštine TZO Bol o 

suradnji sa Bluesun hotelima u vezi sa eventualnim zajedničkim nastupima na nekom od 

turističkih sajmova u idućoj godini. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, obavijestio je članove Skupštine TZO Bol o 

rezultatima projekta „naše bolske priče“ koji je realiziran u prethodnom razdoblju. 

 

 

Sjednica je završila u 12.25 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR                                                                                          PREDSJEDNIK 

 

Tonči Lalić                                                                                            Tihomir Marinković 


